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رویداد

»عصر جدید« احسان علیخانی
ادامه از صفحه اول| پس طبیعی اســت که این 
روزها بشود روی شناســنامه کانادایی دختر رامبد 
جوان هم چشم بســت و گزارش جواد خیابانی برای 
نشنال جئوگرافی را هم به دل نگرفت. مهران مدیری 
می تواند در اسپیناس پالاس ترانه های دهه  پنجاه را 
بخواند و بابت غیبت عادل فردوسی پور متلک بگوید 
و مطمئن باشد که برای برگشتن و برنامه ساختن در 
شبکه نسیم و دیگر شــبکه ها فرش قرمزش را جمع 
نمی کنند. با این حساب فکر کنید احسان علیخانی 
می تواند روی سبیل سلطان چه نقاره ای بزند. او حالا 
مرغ تخم طلای تلویزیون اســت. هم بیننده جذب 
می کند، هم پول می آورد، هــم نظر مثبت خواص را 
جلب می کند و هم همه چیز. طبیعی است که در این 
شرایط »نه« گفتن به او دشوارتر از همیشه است. اگر 
بخواهد »عصر جدید« را برای زمستان راه بیندازد که 
چه بهتر. اگر همزمان برنامه های دیگری هم بخواهد 
باز هم چه بهتر. همان طور که به او گفته بودند موازی 
با »عصر جدید« بیا ماه عسل را هم روی آنتن ببر. اما 
او تیزهوش تر از اینهاســت که خودش را این طوری 

پخش وپلا کند. 
چهار- »عصر جدید« برای رســانه ملی یک درس 
دیگر بود تا متوجه شــود بیننده را نمی شــود گول 
زد. ســاختن برنامه بزرگ و پربیننــده آدم این کاره 
می خواهد، پول می خواهــد، خرج کردن می خواهد. 
شاید یک برنامه مثل نود هم باشد که با کمترین هزینه 
هر هفته بیننده میلیونی بیاورد، اما نود استثناست. 
خندوانــه و دورهمی و بالاتــر از همه »عصر جدید« 
مدیون مدیریت درست و خساست به خرج ندادن اند. 
احســان می تواند جذب اسپانســر کند و می تواند 
مخارجش را به چشم بینندگان بکشد. اگر دستش 
باز بود و بدقلقی ها نبود از این هم درخشــان تر عمل 
می کرد. اگر با انتخاب ها و آیتم هایش کمتر مخالفت 
می شد و چهره هایی که به خصوص برای برنامه آخر 
در نظر داشت وتو نمی شــد. اگر می گذاشتند برنامه 
آخرش گوشت بیشــتری داشته باشــد و به مرور و 
نشخوار برنامه های گذشته سپری نشود. تلویزیون با 
او مماشات می کند، اما باید بداند که ناز او باید خریدار 

داشته باشد و او را در منگنه نگذارد.
پنج- از این به بعد هم احتمالا همین خواهد بود. تا 
اطلاع ثانوی بلیت او در تلویزیون می فروشد. یکه بزن 
جام جم کســی جز او نیســت. مجری بی دردسری 
که می داند چطور بخشــی از زمان برنامــه اش را به 
سفارش ها اختصاص بدهد، چطور هوای همه را داشته 
باشد. می داند چطور باید سهمیه های داوری برنامه اش 
را کمی تقسیم کند و سخت نگیرد، تا درها برویش باز 
شوند. می داند چطور می شود چند ساعت برنامه زنده 
را پرانرژی نگه دارد و حواس همه را به ســمت خود 
پرت کند. این »عصر جدید« درواقع »عصر جدید« 
خود احسان هم هست. دوره تازه برنامه سازی هایش. 
می تواند برای چند سالی روی همین موج جلو برود. 
تهدیدی در کار اســت؟ همیشه هســت. اما او امروز 
کارکشته است و سخت بتوانند زمینش بزنند. این که 
احســان علیخانی برای عصر جدید مفیدتر بوده یا 
بالعکس را ســخت بشــود جواب داد. اما این که هر 
دویشان برای صداوسیما چه جواهری هستند، جواب 
صریحی دارد. تلویزیون باید خوشحال باشد که او را 
دارد. باید هوایش را داشته باشد. مطمئنا دارد. احسان 
علیخانی هم این سرمایه را به راحتی از دست نخواهد 

داد. او باهوش تر از این حرف هاست. خیلی باهوش. 
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پزشكي را تضعیف نكنیم
ادامه از صفحه اول| در اینجا بد نیســت ابتدا 
نقدي را به جامعه پزشــكي كنیم. متاسفانه و به قول 
مرحوم مظفرالدین شاه همه چیزمان به همه چیزمان 
 مي خــورد. هنگامي كه هیچ نهاد رســمي، دولتي و 
غیر دولتي نیست كه در حد و اندازه مناسب پاسخگو 
باشد، طبعا پزشكان نیز از این قاعده مستثنا نیستند، 
ولي اگر قرار باشد پزشكان به عنوان یكي از نخبه ترین 
اقشــار اجتماعي نیز مثل ســایر نهادها باشند، این 
در شــأن پزشكان نیســت. به همین علت پیشنهاد 
مي شود جامعه پزشكي در برابر مسائل مرتبط با این 
حرفه پاسخگو باشند و صریح و روشن حرف بزنند و 
از مشاوره هاي گوناگون براي تحقق این هدف كمك 
بگیرند و به انتظار این ننشــینند كــه چون ما خوب 
هستیم یا به ما نیاز دارند، خود را بي نیاز از روشنگري 

و پاسخگویي بدانند.
نكته دوم خطاب به كســاني اســت كه مشكلات 
موجود در این حرفه را برجســته مي كنند و كل این 
صنف را تحت فشــار قرار مي دهند. آنان توجه ندارند 
كه اگر اعتماد میان پزشك و جامعه یا به تعبیر دقیق تر 
میان پزشك و بیمار از میان برود، دود اصلي این ماجرا 
به چشم بیمار مي رود. اگر قرار باشد براي یك بیماري 
ساده به پزشك مراجعه كنیم و براي ما ده ها آزمایش و 
عكس و سي تي اسكن و ام آرآي و... بنویسد تا از شناخت 
بیماري اطمینان حاصل كند، این كار به زیان اقتصاد 

درمان، بیمه ها و بیش از همه به زیان بیمار است.
یكي از فعالان سیاســي اصولگرا كه فرزندش فوت 
كرد، فرزندي كه ســال ها بیمار بود، در گفت وگوي 
خصوصي به من گفت كه در دو مرحله با خطا یا حداقل 
سهل انگاري پزشكي مواجه شده است. ولي جالب این 
بود كه هیچ گاه آشكارا چنین مسأله اي را بیان نكرد، 
زیرا آن را خطاي فاحشي نمي دانست و تا حدي جزو 
طبیعت این حرفه مي دانســت. حال این را مقایسه 
كنیم با مواردي كه هر روز در پي طرح چنین مسائلي 
هستند. براي خود ما نیز پیش آمده كه یكي از جوانان 
خانواده در اثر یك عمل تا مرز فوت رفت كه علت آن 
یك خطاي پزشكي بود، ولي به وضوح مي دیدیم كه 
پزشك نیز به اندازه خانواده نگران سرنوشت این جوان 
شده بود و اگرچه ما قضیه را فراموش كرده ایم، ولي او 
همواره در ذهن و خاطره اش دارد و یادآوري مي كند. 
البته این پزشك بسیار حاذق و مشهوري هم هست و 
تعریفی که می کند این است كه ما هیچ گاه او را تحت 
فشار قرار ندادیم و خیلي راحت رفتار كردیم و اتفاقا این 
به نفع بیمار و نجات او شد. این به معناي آن نیست كه 
همه خطاها از این نوع است و این را هم مي فهمیم كه 
اگر عزیز خود را بر اثر یك خطا یا تشــخیص و درمان 
نادرست از دست بدهیم، چه حس غم انگیزي خواهیم 
داشت، ولي قرار نیست كه در برابر هر مشكلي، خود 
را محق به هر واكنشي بدانیم. امیدواریم روز پزشک 
آغازی باشد بر ترمیم رابطه ای که نیاز بیمار و پزشک 

و جامعه است.

جنگل های ارسباران چهار روز در آتش

 300 هكتار خاکستر شد
  فرمانده یگان حفاظت سازمان جنگل ها، مراتع و آبخيزداری کشور در گفت وگو با»شهروند«: در سه سال  گذشته 

مطالبات سازمان هایی که در این شرایط می توانند به ما کمک کنند پرداخت نشده و همين هم عاملی  است تا این سازمان ها به کمک نيایند

  حریق عصر دیروز با کمک بالگردهای هلال احمر و ارتش خاموش شد
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محمدجواد آذری جهرمی، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، با انتشار قسمتی از مصاحبه خود با لستر هولت، 
مجری شبکه NBC آمریکا در صفحه اینستاگرام خود نوشت: »استارت آپ ها و شرکت های ایرانی در دنیا بهترین 
هستند و توانستند با کاهش اثر تحریم ها غیرممکن ها را ممکن کنند. برای چنین مردمی هر چه خدمت کنیم باز 
هم کم است.« او همزمان در صفحه توییتر خود نیز نوشت: »استفاده خیلی خوب من از توییتر نشان می دهد که من 
اعتقادی به محدودسازی یا فیلترکردن شبکه های اجتماعی ندارم و معتقدم محدودیت ها به ایران آسیب می زند. باید 

بپذیریم که در این حوزه ضعف پیدا کردیم. دسترسی داشتن کلید پیشرفت های اقتصادی است.«

وزیر ارتباطات:  

اعتقادی به فیلترکردن 
شبكه های اجتماعی 
ندارم 

شروع صفحه آرایی
مدیر مسئولسردبیرمعاون سر دبیردبیر سرویسصفحه  آرا: ؟؟؟45 / 16

اتمام صفحه آرایی
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شروع صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟

در هر اتاقی ، محل های امن را 
مشخص کنيد  ) مثلاً زیر یک 

ميز محکم یا کنار ستون ها یا 
دیوارهای مجاور آنها(. 

افزایش درخواست ایجاد باغ وحش!
شهاب  الدین منتظمی ، 
مدیــرکل دفتر حفاظت و 
مدیریت حیات وحش، با 
درخواســت  این که  بیان 
برای ایجاد مراکز نگهداری 
و باغ وحــش روز به روز در حال افزایش اســت، 
گفت: »باغ وحش های ما با استانداردهای جهانی 
فاصله دارد؛ استانداردسازی نیازمند هزینه است 
و باید صاحب باغ وحش بتواند علاوه بر هزینه ای 
که صرف باغ وحــش می کنــد، از آن درآمد نیز 
کسب کند، بنابراین باید هزینه ها برایش مقرون 
به صرفه باشد و تا زمانی که این هزینه ها مقرون 
به صرفه نباشد، ما نمی توانیم باغ وحش ها را برای 
رســیدن به اســتانداردهای جهانی تحت فشار 

بگذاریم.«

آموزش زبان ترکی آذری در مدارس
مدیرکل  پاشایی،  جعفر 
پــرورش  و  آمــوزش 
آذربایجان  شــرقی، گفت:   
»همزمــان با  بازگشــایی 
مدارس در مهر ماه  سال 98، 
آموزش زبان ترکی در برخــی مدارس آذربایجان 
 شرقی به  صورت پایلوت  تدریس می شود. قرار شد 
کمیته راهبری پس از تحقیق درباره زمان، مدرس و 
نحوه آموزش، ظرف یک  مــاه آینده این طرح را در 
صحن شــورای آموزش وپرورش بررســی کند تا 
مراحل  نهایی آن تکمیل و ســپس اجرایی شود.  
طرح آموزش زبان ترکــی -آذری فعلا هفته ای دو 
ساعت و درمجموع ۶۰ ساعت، طی  سال تحصیلی 

جدید در برخی مدارس استان اجرا می شود.«

شهروند| آتش به این راحتی ها دست از سر 
جنگل های ارسباران برنمی دارد. حالا چهار روز 
شده که  بخش هایی از جنگل های ارسباران در 
مناطقی از روستا های خانقاه، مردانقم و کلوانق 
در بخش منجوان  شهرستان خداآفرین طعمه 
حریق شده و آتش درحال پیش روی است. راه 
دشوار است و امکانات کم. باد  هم عاملی شده تا 
آتش مسافر بخش های دیگری از جنگل شود 
وهمچنان نگرانی هــا را برای یکی از مهمترین 
 جنگل های کشــور بیشــتر کند. جنگلی که 
یونسکو بیش از 70 هزار هکتار از زمین هایش 
 را به عنــوان  ذخیره گاه زیســت کــره به ثبت 

رسانده است. 
این آتش اما نخستین آتش تابستان امسال 
نبوده. جنگل 25 بار در دو ماه گذشــته آتش 
گرفته، اما قدرت آتش  فعلی بیش از بقیه بوده 
اســت. روز گذشته حمید قاســمی، مدیرکل 
حفاظت محیط زیســت آذربایجان شــرقی از 
 کمبود امکانات گلایه کــرده و گفته هنوز یک 
بالگرد برای خاموشــی ایــن جنگل ها نیامده 
است. »جنگل های  ارسباران جزو میراث ملی 
ماست، نمی دانم چرا تهران به این موضوع توجه 
نمی کند. یک ســری امکانــات  ابتدایی مانند 
بســکت بالگرد که ۲۰۰ میلیون قیمت دارد را 
هم نداریم!« او گفته پیش از این چند مظنون  به 
آتش زدن جنگل ها را بازداشت کرده و تحویل 
مراجع قضائی داده اند، اما برخورد جدی نشده 
اســت.  بعد از آن هم مهر نوشــت که محدوده  
درگیر در آتش ســوزی جنگل های ارسباران 
شهرستان خداآفرین بوده:   »حدود ۳۰۰ هکتار 
در آتش سوخت و البته دلیل این آتش سوزی 
خطای نیروی انسانی بود که در این  خصوص دو 
نفر نیز دستگیر شده اند.« هرچند هنوز از چند 

و چون دســتگیری این افراد اطلاعی در  دست 
نیســت، اما می دانیم آتش هنوز مهار نشده و 
کمک ها هم نرسیده اند.  سرهنگ علی عباس 
نژاد، فرمانده یگان حفاظت سازمان جنگل ها، 
مراتع و آبخیزداری کشــور هم به   »شهروند« 
می گوید »در این چهــار روز که منطق درگیر 
آتش است چندبار آتش را مهار  کردیم و دوباره 
شعله ور شده چرا که منطقه صعب العبور و باد 
هم با ســرعت در جریان اســت.« او می گوید 
تعداد نیروها کم است و محیط بانان در  هر نقطه 
حاضر نیستند مقابل آتش بایستند.   عباس نژاد 
همچنین به دلایل نرســیدن نیرو و امکانات 
می پردازد و می گوید: »در سه سال گذشته دولت 
و  سایر بخش های متولی مطالبات سازمان هایی 
که در این شــرایط می توانند به ما کمک کنند 

را پرداخت  نکرده اند و همین هم عاملی اســت 
تا ارتش، سپاه، هوانیروز و ... به کمک نیایند. ما 
بارها گفته ایم که  پرداخت مطالبات سازمان های 
یاری دهنده هزینه نیست، بلکه سرمایه گذاری 
اســت. چرا که حالا ما باید  چندین برابر هزینه 
برای احیای جنگل های از دست رفته مان داشته 
باشیم.« او می گوید شــاید حدود 8  تا 10 سال 
طول بکشد تا بتوان این جنگل ها را دوباره احیا 
کرد و این نکته نگرانی بســیاری از فعالان را  در 
پی داشته است.  عباس نژاد همچنین به نقدهای 
موجود درباره برخورد دســتگاه قضا با عوامل 
آتش سوزی پرداخته و  می گوید اگر ثابت شود 
آتش ســوزی کاملا عمدی بوده 2 تا 10سال 
حبس دارد. وی می گوید: »مســأله اینجاست 
که بسیاری  از آتش سوزی ها غیرعمد و به دلیل 

ســهل انگاری رخ می دهد.«   انتقادهای عباس 
نژاد از نرســیدن کمک ها در حالی اســت که 
پنجشنبه بارها خبرهایی درباره ارسال بالگرد از 
نهادهای مختلف مانند ارتش شنیده می شد و 
ارتش و هلال احمر هم دیروز عصر خبر از اعزام 
بالگردها دادند. در نهایت در آخرین ساعات عصر 
دیروز مدیرکل بحران اســتانداری آذربایجان 
شــرقی اعلام کرد که آتش بــا حضور و تلاش 
تمامی عوامل و به کمک بالگرد های هلال احمر 
و ارتش خاموش شده است. گویا هلی کوپترهای 
مجهز به سیســتم اطفای حریق هلال احمر، 
صبح دیروز از کرمانشاه به تبریز اعزام شده اند 
وبالگردهای ارتش هم بعد از دســتور مستقیم 
وزیر دفاع عصــر دیروز خودشــان را به حادثه 

رسانده اند.

روند رسیدگی به پرونده مفسدان اقتصادی و رونمایی از عوامل اخلال در بازارهای داخلی روز 
به روز شتاب بیشتری می گیرد و دامنه وسیع تری پیدا می کند. خبرهای آخر هفته گذشته نشان 
می دهد که احتمالا با شروع هفته کاری جدید زوایای دیگری از این مفاسد اقتصادی برملا می شود. 

اخلال در بازار خودرو و دستگیری دو نماینده
 پس از مدیرعامل ایران خودرو، دو عضو کمیسیون صنایع نیز در ارتباط با پرونده سایپا و با قرار 
وثیقه 10 میلیارد تومانی بازداشت شدند. فریدون احمدی و محمد عزیزی، نمایندگان زنجان و 
ابهر در مجلس شورای اسلامی در ارتباط با »پرونده ســایپا« و »معاونت در اخلال بازار خودرو« 
دستگیر شده اند. فریدون احمدی،  نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس است و محمد 
عزیزی، عضو کمیسیون صنایع و نایب رئیس فراکسیون امامزادگان. این دو از فهرست اصولگرایان 
وارد مجلس شده اند.بنا به گفته سخنگوی قوه قضائیه، آنان همچنان به دلیل تأمین نشدن وثیقه 
در بازداشت هستند. احمدی قائم مقام وزیر  صمت و معاون وزیر بازرگانی دولت احمدی نژاد بوده 
و عزیزی سمت های مختلف داشته است، ازجمله مشاور وزیر اقتصاد. سخنگوی قوه قضائیه اضافه 
کرد که عزیزی و احمدی »از مدت ها قبل« بابت پرونده  ای پیرامون »فروش محصولات شرکت 
سایپا« در دادگستری و دادسرای تهران، احضار و بازداشت شده اند. ماه پیش احمد توکلی از اعضای 
مجمع تشخیص مصلحت نظام، گفته بود محمد عزیزی، یکی از دو نماینده ای که بازداشت شده، 
در تیرماه  سال جاری هم به اتهام »فســاد اقتصادی« به مدت چند ساعت بازداشت و در نهایت 
تنها با قرار التزام به حضور »با قول شرف« آزاد شــده بود. همچنین جواد سلیمانی، مدیرعامل 
گروه خودروسازی سایپا، به مدت 6 ماه ممنوع الخروج شده است.هفته گذشته،  هاشم یکه زارع، 

مدیرعامل شرکت ایران خودرو هم چند ساعت پس از برکناری از سمت خود بازداشت شد. 
بازداشت مدیر غله گنبد کاووس و تعدادی از کارکنان این سیلو

 به گزارش خبرگزاری میزان، مربوط بــه قوه قضائیه ایران، مدیر غله گنبد کاووس و تعدادی از 
کارکنان این سیلو صبح پنجشنبه بازداشت شده اند. هادی  هاشمیان، رئیس کل دادگستری استان 
گلســتان گفته که این افراد نخاله و فضولات حیوانی را با گندم مخلوط می کردند و به سیلوهای 
دولتی می فرستادند و از این راه میلیاردها تومان درآمد داشــته اند.  هاشمیان افزود که ۹ نفر در 
 ارتباط با این فساد شبکه ای دستگیر شده اند. مدیر غله گنبد کاووس و ۹ کارمند سیلو طی یک ماه
  ۲۰۰ تن گندم مورد نیاز مردم این شــهر را با فضولات حیوانی ترکیــب کرده و 6میلیارد تومان

 به جیب زده بودند!
بازداشت موقت مدیرعامل شرکت قند نقش جهان در اصفهان

در ادامه موج بازداشــت ها در ایران به اتهام »اخلال در نظام اقتصادی« کشور، پنجشنبه شب 
خبرگزاری ها از بازداشــت موقت مدیرعامل شــرکت قند نقش جهان در اصفهــان خبر دادند. 
خبرگزاری مهر به نقل از محمدرضا حبیبی، رئیس کل دادگستری استان اصفهان، از بازداشت 
مدیرعامل کارخانه تولید قند نقش جهان به اتهام »اخلال« در نظام اقتصادی خبر داد. به گفته 
این مقام قضائی، سیامک سلطانی، مدیرعامل کارخانه قند نقش جهان اصفهان، به همراه »دو تن از 
همکاران«  خود »به طور گسترده اقدام به عرضه و توزیع خارج از شبکه شکر می کردند. محمدرضا 
حبیبی گفت: »این افراد در چند ماه ابتدایی  سال جاری بیش از ۴۷۰۰ تن شکر را با قیمت بالغ بر 
۱۶۰۰ تومان بیش از قیمت مصوب با سندسازی و بهره گیری از دلالان عرضه کرده و در مجموع 

مبلغی بیش از ۷۶ میلیارد ریال به جیب زده اند.«

چند ماه پیش خبر رسید که ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان از ناهید خداکرمی، 
یکی از اعضای شورای شهر  تهران شکایت کرده است. این ماجرا سر و صدای زیادی به راه انداخت 
مخصوصا که این اتفاق تقریبا هم زمان شد با شکایت نهادی دیگر از  محمود میرلوحی عضو دیگر 
شورای شهر. هنوز از نتیجه پرونده دوم خبری نیست، اما گویا حکم ناهید خداکرمی نه  تنها صادر 
بلکه تأیید هم شــده اســت. اولین خبری که درباره حکم او آمد این بود که پرونده خداکرمی به 
دادگاه کارکنان دولت ارجاع  داده شده و این دادگاه هم او را به جرم تشویش اذهان عمومی محکوم 
به پرداخت 4 میلیون تومان جریمه نقدی با تعلیق دو ساله کرده است.  در کیفرخواست او آمده: 
»بزهکاری خداکرمی محرز شناخته شــده و با توجه به انطباق موضوع مانحن فیه با ماده 746 
جرایم  رایانه ای برای وی تقاضای مجازات شده است.« البته رأی نهایی نشان می دهد که او از اتهام 

توهین به مقدسات تبرئه شده است.
خداکرمی هم آن طــور که به ایرنا گفتــه از خودش در برابــر دادگاه دفاع کــرده، اما قاضی 
دانشــور دفاعیاتش را قبو نکــرده و او را برای  اظهار نظــر در مورد حجاب مســتحق مجازات 
دانســته اســت.خداکرمی یک بار دیگر ماجرا را این طور مرور می کند: »ســتاد امر به معروف 
و نهــی از منکر اســتان اصفهان در پی انتشــار توییتــی  که پــس از بازدید از فــرودگاه امام 
خمینی)ره( منتشــر کردم از من شــکایت کرد. در آن توییت نوشــته بودم: دیروز در حاشیه 
بازدیــد از  شــهر فرودگاهی امام خمینــی)ره( رفع موانعــی مانند حجاب اجبــاری در بخش 
ترانزیت و مناطق آزاد به عنوان راهی برای گســترش  صنعت توریســم و عدم خروج سرمایه ها 
 و ارزش کشــور مطرح شــد در شــرایط فعلی توجه به این پیشــنهاد می تواند تحول بســیار 

مثبتی  باشد.« 
او ادامه می دهد: »من نظر کارشناسی خود را به عنوان یک معلم و کارشناس امور زنان مطرح 
کردم و ســتاد امر به معروف و نهی  از منکر اصفهان می توانســت به جای طرح شکایت، در این 
خصوص با من گفت وگو کند. این نوع رفتارها در شرایطی که کشور با  مشکلات عدیده مواجه است 
برای کشور هزینه در بردارد . امیدوارم با رویکردی که رئیس قوه قضائیه در نظر گرفته است  واقعا 
روزی کسی برای حرف زدن و ابراز عقیده محکوم نشود. نباید وقت قوه قضائیه را با چنین پرونده  

سازی هایی بگیریم.« 
کمی بعد از انتشار خبر قطعی شدن حکم خداکرمی، زمزمه هایی درباره خروج او از شورای شهر 
در پی تعلیق دو ساله اش از  مسئولیت شنیده می شد، اما خودش در توییتی نوشت:   »با تشکر از 
دوستانی که پیگیر نتیجه دادگاه بودند، حکم تعلیق بنده از  عضویت در شورا صحت ندارد. دادگاه 
کیفری قضائی کارکنان دولت پیرو شکایت ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان  اصفهان به 

جرم نشر اکاذیب به قصد تشویش اذهان عمومی بنده را به پرداخت جزای نقدی محکوم کرد.« 
البته پرونده حالا مختومه شده خدا کرمی تنها پرونده جنجالی نیست که ستاد امر به معروف و 
نهی از منکر اصفهان آن را با شکایت از چهره های معروف به راه انداخته است، از مسیح علینژاد که 
در حال حاضر از سوی این ستاد تحت پیگیری است بگذریم، علی کریمی هم به دلیل حمایت از 
بازی مسعود شجاعی در برابر یکی از تیم های اسرائیلی هدف شکایت این ستاد قرار گرفت بعد از 
او هم علی مطهری خرداد ماه امسال با شکایت این ستاد مواجه شد.  سال گذشته رئیس ستاد امر 
به معروف و نهی از منکر اصفهان گفته بود که برایشان فرقی نمی کند منکر در کدام نقطه از ایران و 

جهان اتفاق بیفتد به هر حال آنها به موضوع ورود می کنند.

پشت پرده دستگيری دو نماینده در ارتباط با پرونده سایپا و دستگيری های دیگر

 چند مدیر و نماینده
 زیر تيغ

حکم عضو شورای شهر تهران تأیيد شد

 از شایعه تعليق
 تا جریمه نقدی برای یک تویيت


